



RIB-ROOF Metalldachsysteme  
RIB-ROOF Metal Roofing Systems

Fläche  
Area

ca. 20 000 m<sup>2</sup> Dach/roof

Material  
Material

Aluminium stucco-dessiniert  
Aluminium stucco-designed

Architekt  
Architect

Architekturbüro  
Vasconi & Partners  
58 rue Monsieur-le-Prince  
F-75006 Paris  
Telefon: +33 (0) 30 - 1 53 73 74 75

Bauherr  
Building owner

RSE Projektmanagement AG  
Herr Constantz  
Am Borsigturm 44  
D-13507 Berlin  
Tel.: +49 (0) 30 - 72 61 57 - 5 00

## 1999 Berlin, EHZ Tegel

Aus den ehemals größten deutschen Lokomotivwerken Borsig am Tegeler See entstand unter Einbeziehung alter Industriearchitektur ein modernes, lichtdurchflutetes Geschäftszentrum mit 22000 m<sup>2</sup> Einkaufsfläche. Durch Kombination gerundeter RIB-ROOF- und Glasdachbereiche gelang es, die im Stil der märkischen Sandsteingotik ausgeführten Lokhallen aus dem Jahr 1894 mit einer modernen, zweckmäßigen und architektonisch faszinierenden Dachlandschaft zu versehen.

## Retail Center

Once Germany's largest locomotive factory, the Borsig Works near Lake Tegel were transformed into a modern, light-flooded business center covering 22.000 m<sup>2</sup> of shopping area. Combining arched RIB-ROOF and glass areas, a modern, functional, and architecturally fascinating roof-scape could be achieved for the unique historical buildings from 1894, which were originally built in a style known as sandstone gothic.



# Zambelli